



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2014-45**

under the

**ASSESSMENT AND PLANNING  
APPEAL BOARD ACT  
(O.C. 2014-96)**

*Filed March 28, 2014*

**1** *Subsection 4(2) of New Brunswick Regulation 2001-89 under the Assessment and Planning Appeal Board Act is amended*

- (a) *by repealing paragraph (j);*
- (b) *in paragraph (w) by striking out “and” at the end of the paragraph;*
- (c) *in paragraph (x) by striking out the period at the end of the paragraph and substituting “, and”;*
- (d) *by adding after paragraph (x) the following:*
- (y) *the rural community of Cocagne established under the Rural Community of Cocagne Regulation - Municipalities Act, the territorial limits of which are set out under that regulation.*

**2** *This Regulation comes into force on May 23, 2014.*

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2014-45**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA COMMISSION D’APPEL EN  
MATIÈRE D’ÉVALUATION ET D’URBANISME  
(D.C. 2014-96)**

*Déposé le 28 mars 2014*

**1** *Le paragraphe 4(2) du Règlement du Nouveau-Brunswick 2001-89 pris en vertu de la Loi sur la Commission d’appel en matière d’évaluation et d’urbanisme est modifié*

- a) *par l’abrogation de l’alinéa j);*
- b) *à l’alinéa w), par la suppression de « et » à la fin de l’alinéa;*
- c) *à l’alinéa x), par la suppression du point à la fin de l’alinéa et son remplacement par une virgule;*
- d) *par l’adjonction de ce qui suit après l’alinéa x) :*
- y) *la communauté rurale de Cocagne constituée en vertu du Règlement sur la communauté rurale de Cocagne - Loi sur les municipalités et dont les limites territoriale y sont établies.*

**2** *Le présent règlement entre en vigueur le 23 mai 2014.*